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JEGYZŐKÖNYV 

Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 

2023. november 14-i nyílt üléséről 
 

 

Készült: 
Veresegyházi Polgármesteri Hivatal 111. számú termében, 2023. november 14-én, kedden, 15:34 

órakor kezdődő Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság rendes, nyílt ülésén. 
 

Jelen vannak: 

Bizottsági tagok: Gáncs Gábor elnök, Bazsikné Kővári Krisztina, Bobál Imréné, Harcos 
Györgyné, Horváth Ernő, Dr. Mádi Csaba, Dr. Vaszkó Szabolcs 

 

A hivatal részéről: Cserháti Ferenc polgármester, Székelyné Szabó Andrea aljegyző, Valkó 
Zoltánné pénzügyi osztályvezető, Jovanović Dragutin műszaki 
osztályvezető, Balog Erzsébet igazgatási osztályvezető, Kapros Károly 
informatikai és ügyviteli irodavezető, Kátai-Benedek Zalán üzemeltetési 
irodavezető, Sziráki Viktor rendszergazda, Nagyné Erben Mónika 
önkormányzati koordinációs ügyintéző 

 

Jelen vannak: Dr. Csécsyné Dr. Drótos Edina alpolgármester, Nagy József Attila GAMESZ 
igazgató, Gaál Zoltán GAMESZ kontrolling munkatárs. 

 

 

Gáncs Gábor, a Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság elnöke köszönti a bizottság tagjait, a 
megjelenteket és a nyílt ülést megnyitja. Megállapítja, hogy a Pénzügyi Bizottság 6 fővel 
határozatképes. A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal 

a napirendet elfogadta. 

 

Meghívó szerinti napirendi pontok: 

1.) A geotermikus hőszolgáltatás szolgáltatási díjairól és egyéb szabályairól szóló 5/2016.(II.29.) 
önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

2.) Tájékoztatás Veresegyház Város Önkormányzat költségvetésének 2023. 09. 30-i teljesítési 
adatairól, javaslattétel előirányzat módosításra 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

3.) A nyertes ajánlattevő kiválasztása a Veresegyház, Széchenyi téri óvoda energetikai 
korszerűsítése tárgyú közbeszerzési eljárásban 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

4.) „Veresegyház, Széchenyi téri óvoda energetikai korszerűsítése” tárgyú megismételt 
közbeszerzési eljárás indítása 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

5.) Intézményi alapító okiratok módosítása 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 



 

6.) Együttműködési megállapodás kötése Veresegyház közigazgatási területén belül új 
hulladékudvar kialakítására 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

7.) Veresegyház 5785/163 hrsz-ú ingatlanon a Kéz a Kézben Óvoda vagyonkezelői jogának 
megszüntetése 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

8.) Veresegyház 25 éves évfordulójára tervezett programsorozat 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

9.) A VERES FA-LAK-AT Kft. részlefizetési kérelme a Veresegyház 9589/4 hrsz-ú ingatlan 
megvásárlása tekintetében 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

10.) Veresegyház 041/1 hrsz-ú szennyvíziszaptároló besorolás módosítása, igazodva a valós 
természetbeni állapothoz 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

11.) 174/2021.(VI.7.) Polgármesteri határozat visszavonása és új határozat meghozatala, öröklés 
miatt a Veresegyház 059/28 hrsz-ú ingatlan 3040/620720 tulajdoni hányadának megvásárlása 
tárgyában 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

12.) A Szentegyházi Gyermekfilharmónia Alapítvány támogatási kérelme 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

13.) A Kéz a Kézben Alapítvány támogatási kérelme 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

14.) Kemény Kálmán utca, Szabadság és Árpád utca közötti szakaszon történő aszfaltozása 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

15.) Anonymus utcai járda építése, a Budapesti úttól a Mogyoródi utcáig 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

16.) Lethenyei László tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

17.) A Veresi Krónika tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

18.) A Veresnet TV tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

19.) Döntés Veresegyház Város Önkormányzat számlavezető pénzintézetének kiválasztására 

Előterjesztő: Gáncs Gábor elnök 

 

20.) Egyebek 

 

  



 

Gáncs Gábor elnök a jegyzőkönyv hitelesítőjeként Dr. Vaszkó Szabolcs tagot kérte fel, melyet a 
bizottság tagjai 5 igen, 0 nem, 1 tartózkodó szavazattal elfogadtak. 
 

 

1. napirendi pont: A geotermikus hőszolgáltatás szolgáltatási díjairól és egyéb szabályairól szóló 
5/2016.(II.29.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: A zárt ülésen elfogadott díjak rendeletben történő rögzítéséről van szó. Aki 

elfogadja ezt az előterjesztést kérem, igennel szavazzon. 

 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

141/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága „A geotermikus hőszolgáltatás 
szolgáltatási díjairól és egyéb szabályairól szóló 5/2016.(II.29.) 
önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést 
elfogadta és javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

2. napirendi pont: Tájékoztatás Veresegyház Város Önkormányzat költségvetésének 2023. 09. 30-

i teljesítési adatairól, javaslattétel előirányzat módosításra 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Önkormányzati képviselői életemben először van arról szó, hogy 2.401.585.671 
forint összegű többletbevétellel a kiadási oldalon az Önkormányzat Általános tartalék előirányzatot 

valósít meg, tehát ez azt jelenti, hogy szeptember hó 30-ai dátum szerint ennyi a tartalékunk. 

Átnézhetjük a bevételeket, kiadásokat, de hogy ennyi tartalékot tudtunk képezni, ez mindent 

megmagyaráz és egy kicsit optimistává tehát bennünket. Ezzel kapcsolatban van-e valakinek 

hozzászólása? Horváth Ernő bizottsági tag megérkezett, egy fővel bővültünk. Átadom a szót Dr. Vaszkó 
Szabolcs bizottsági tagnak. 

 

Horváth Ernő bizottsági tag 15 óra 38 perckor megérkezett az ülésterembe. 
 

Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tag: Valóban egy sokkal szerencsésebb helyzetben vagyunk, mint valaha 
talán. Ez alapvetően szerencsének köszönhető, ez lehetőséget teremt arra, hogy felelősen gazdálkodva 
a jövőt is meg tudjuk alapozni. Én ennek a felelős gazdálkodásnak is látom a jeleit. Részletekbe nem 
nagyon mennék bele, mert azt is el tudom fogadni, hogy csökkentsük az ingatlanokból származó 
bevételt, növeljük meg a közhatalmi bevételeket. Egyetlenegy megjegyzésem van, hogy szerintem nem 

az általános tartalékot kell növelni, mert az általános tartalék nem erre való. Az általános tartalék az 
előre nem látható, nem valószínűsíthető kiadások tervezésére szolgál. Remélhetőleg ez a pénz már a 
jövő évi költségvetést, illetve a következő időszak beruházásait fogja segíteni, úgyhogy az én 
javaslatom az lenne, hogy ezt valamilyen más tartalékra, finanszírozási tartalék, működési tartalék vagy 
egyéb tartalék címén helyezzük el és ne az általános tartalékba soroljuk be. 



 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Cserháti Ferenc polgármesternek. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Szerencsénk akkor lett volna, ha a lottón nyerünk. Ez nem szerencse 

volt, ez egy korábbi komoly önkormányzati feladatellátás és lépés, amelyben ezek a cégek ideköltöztek, 

itt működnek, Veresegyházon termelnek és hála és köszönet nekik, hogy nem hagytak itt minket, jól 
prosperáltak. Ha ezeket a cégeket mi, mint önkormányzat és az én elődöm nem hozza és nem csábítja 
ide, akkor ez a bevétel sem történt volna meg, úgyhogy ez nem szerencse, hanem stratégiai 
gondolkodás és egyébként előrelátás kérdése. Lehet, hogy az időpont szerencsés, többen mondják, 
hogy az új polgármester életkezdési támogatása. Ez nem az én pénzem, hanem a mi pénzünk, amit 
nyilván a városra kell költeni. A felelős gazdálkodás irányába tettünk és teszünk lépéseket, óvatosan 
bánva a beruházások előrevitelével, mert a működési kiadásainkban vannak még mindig kérdőjelek. 

Azt is látjuk, hogy a munkatársaink megtartásához a bér dolgában is lépnünk kell, tehát ebből a 
szempontból megnyugodhatnak a bizottsági tagok és a képviselőtársak a tekintetben, hogy bármilyen 
nevezetű alapba is tesszük ezt a pénzt, ez abban az értelemben jó helyen van, hogy bármilyen típusú 
kiadásra használjuk fel az úgyis a bizottságon keresztül a Képviselő-testület döntése alapján fog 
történni és valóban megalapozza a jövő évi költségvetés viszonylag kiegyensúlyozottságát. Remélem, 
hogy már akár decemberben jöhetünk egy 0. típusú verzióval, és ha minden jól megy, akkor remélem, 
hogy a februári rendes ülésen el is tudjuk fogadni a költségvetést. Kicsit más költségvetésünk lesz, a 

GAMESZ bizonyosfajta kikerülése szempontjából is, azért a számok más arányokat fognak mutatni és 
ne felejtsük el, hogy egy izgalmas választási év előtt állunk, tehát e tekintetben sem egy egyszerű év 
következik. Ezt az előterjesztést én magam is örömmel olvastam és a munkatársak is örömmel 
készítették el, mert ők sem nagyon írtak még ilyet. 

 

Gáncs Gábor elnök: Egy kis kiegészítés, hogy szeptember 30-án van 2.550.000.000 Ft hitelünk, ez 

14,5%-os kamatra van. Jelenleg lekötve 3.000.000.000 forintunk van, ez 10,25%-os kamatra van, tehát 
ez annyit jelent, hogy az október 30-i állapotot figyelembe véve a hitelünknek 4,25%-os a kamata, ami 

a mostani kamatkörnyezetben azt hiszem, hogy kiváló. 

 

Valkó Zoltánné pénzügyi osztályvezető: Néhány számadatot mondanék. A mérleg szerint az eredeti 
előirányzatunk 15.000.000.000 forint volt, az félévkor az iparűzési adóbevétel növekedése miatt 19,8 
milliárdra növekedett. Az a cél, hogy ez a tartalék valóban tartalék legyen, tehát pont ezért raktuk erre 
a sorra, nem beruházásokra, nem dologira. Ebből a plusz bevételből, amit már a bizottsági tagok is és 
képviselők is ismernek, betételhelyezés történt, amit elnök úr is említett. Eddig erre vonatkozóan 
határozat nem született, hogy ezt a többletbevételt kamatoztatjuk, betétbe helyezzük. A hivatalnál a 
pénzügyi osztályon lévő különböző ellenőrzések, többek között a kincstári ellenőrzés erre vonatkozóan 
kért döntést és a képviselő-testület holnapi döntésével a kért információt is tudjuk biztosítani. 
 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tagnak. 

 

Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tag: Az általános tartalékot elmondtam, hogy milyen célt szolgál, ez 

tipikusan nem az. Nem szükséges egyébként még csak tartalékot sem képezni ebből, ez nyugodtan 

maradhat költségvetési többlet. Az én javaslatom az lenne, hogy ne általános tartalékba tegyük, az 

tényleg másra való. Egyébként az eredmény felhasználásáról döntenie kell a testületnek ugyanúgy, 
ahogy a lekötésekről is döntenie kell, ezt jogszabály írja elő mindegyiket, úgyhogy valamilyen döntést 
kell hozni. 

 

Gáncs Gábor elnök: Akkor felolvasnám a határozati javaslatot és utána szavaznánk. Kérem, aki 
elfogadja az előterjesztést, szavazzon igennel! 
 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 5 igen, 1 nem, 1 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 



 

142/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága a „Tájékoztatás Veresegyház Város 
Önkormányzat költségvetésének 2023. 09. 30-i teljesítési 
adatairól, javaslattétel előirányzat módosításra” című 
előterjesztést elfogadta és javasolja a Képviselő-testületnek 
elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

3. napirendi pont: A nyertes ajánlattevő kiválasztása a Veresegyház, Széchenyi téri óvoda 
energetikai korszerűsítése tárgyú közbeszerzési eljárásban 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Cserháti Ferenc polgármester: A következőt nem kell tárgyalni, tévesen van itt, a Közbeszerzési 
Bírálóbizottság tárgyalta, annak javaslata szerint megy a képviselő-testület elé. 
 

 

4. napirendi pont: „Veresegyház, Széchenyi téri óvoda energetikai korszerűsítése” tárgyú 
megismételt közbeszerzési eljárás indítása 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Cserháti Ferenc polgármesternek. 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Abban a napirendi pontban, amit nem tárgyaltunk, abban majd 

eredményessé fogjuk nyilvánítani a már kiírt közbeszerzési eljárásunk egyik felét, ami az óvoda 

nyílászáróinak cseréjéről szól, a másik pedig, a fűtéskorszerűsítés nem lett eredményes. Azt 

eredménytelenné nyilvánítjuk, majd következő napirendben pedig szeretnénk ezt az eljárást 
megismételten kiírni, most már csak a kazáncserére, fűtéskorszerűsítésre. Megismételjük az eljárást 
ugyanazokkal a paraméterekkel, amikkel eddig. 

 

Gáncs Gábor elnök: Mivel hozzászóló nincsen, ezért a határozati javaslatot felolvasom. Aki elfogadja 

az előterjesztést a kérem szavazzon igennel! 
 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

143/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága a „Veresegyház, Széchenyi téri óvoda 
energetikai korszerűsítése” tárgyú megismételt közbeszerzési 
eljárás indítása” című előterjesztést elfogadta és javasolja a 
Képviselő-testületnek elfogadásra. 

  



 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

5. napirendi pont: Intézményi alapító okiratok módosítása 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: A nevelési-oktatási intézményekben foglalkoztatott pedagógusok foglalkoztatási 
jogviszonyba kerülnek, amelynek megnevezése köznevelési foglalkoztatási jogviszony, tehát a 
nevelési-oktatási intézményekben a pedagógusok és a nevelő-oktató munkát közvetlenül segítő 
munkatársak közalkalmazotti jogviszonya 2024. január 1. napjával köznevelési foglalkoztatási 
jogviszonnyá alakul. Itt érintett a Kéz a Kézben Óvoda és a Meseliget Bölcsőde, ezért az alapító okiratot 

kell módosítani és a törzskönyvi nyilvántartásba történő átvezetést kell módosítani. Van valakinek 

kérdése, hozzászólása? Átadom a szót Dr. Csécsyné Dr. Drótos Edina alpolgármesternek. 

 

Dr. Csécsyné Dr. Drótos Edina alpolgármester: Ha jól emlékszem, az intézményekben munkaviszonyon 

belül is vannak foglalkoztatva. A PM rendelet azt írja, hogy a pedagógusokra vonatkozóan lehet ezt a 
jogviszonyt használni, tehát ha egyéb más munkaviszonyban van valaki, akkor azt is fel kell tüntetni. 
Egy takarító az nem pedagógus, tehát szerintem ők munkaviszonyban vannak. Kettévette a rendelet, 

tehát aki pedagógus munkakörben van, annál használható ez a jogviszony. A bölcsőde Alapító 
okiratában az alapszolgáltatás kormányzati funkció szerinti megnevezésében, a 4. pont 4. bekezdésben 

elírás van. 
 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Székelyné Szabó Andrea aljegyzőnek. 

 

Székelyné Szabó Andrea aljegyző: Az előterjesztés az alapján született, hogy a Kincstár küldött nekünk 
egy levelet, hogy mit kell módosítani, úgyhogy igazából ez alapján módosítottuk, amit javasoltál a 

bölcsődénél, azt megnézem. 

 

Gáncs Gábor elnök: Ha más kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nincsen, akkor az első határozati 
javaslatot felolvasnám. Aki elfogadja, igennel, kérem szavazzon! 

 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

144/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága az „Intézményi alapító okiratok 
módosítása” című előterjesztés I. határozati javaslatát elfogadta 

és javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Van egy második határozati javaslat ennek az előterjesztésnek, felolvasnám. Aki 

elfogadja az előterjesztés ezen részét, kérem, igennel szavazzon! 

 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 



 

145/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága az „Intézményi alapító okiratok 
módosítása” című előterjesztés II. határozati javaslatát 
elfogadta és javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

6. napirendi pont: Együttműködési megállapodás kötése Veresegyház közigazgatási területén 
belül új hulladékudvar kialakítására 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Cserháti Ferenc polgármesternek. 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Egyszer már első olvasatban beszéltünk, elvi hozzájárulásunkat adtuk 

ahhoz, hogy tárgyaljunk a MOHU-val, hogy milyen keretek és feltételek között és konkrétan mely 
területet tudnánk elképzelni hulladékudvarnak. Én boldog vagyok, hogy az első körös hulladékudvarok 
nyitásában benne vagyunk, mert a mi régi hulladékudvarunk, GAMESZ udvarunk hiányzik és nemcsak 
a városnak hiányzik, hanem a térségnek is. Ez egy olyan hulladéklerakó lesz, amiben a térség ide tudja 
hordani a hulladékát és kulturált körülmények között normális színvonalon ezt lerakhatja. Nekünk azzal 
kell hozzájárulnunk, hogy odaadjuk a földterületet kezelésbe, a tulajdonjogáról nem lemondva. 

Örültem volna, ha megveszi a cég az ingatlant, de erre nem mutatkoztak hajlandónak. 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tagnak. 
 

Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tag: Részben megválaszolta polgármester úr, az lett volna a kérdése, 
hogy milyen áron? Ez az együttműködés milyen árat takar? Ezek szerint ez egy ingyenes. Jó lett volna, 
hogyha ez a szövegből is kiderül. Én végigolvastam ezt az együttműködési megállapodást, 

fogalmazzunk úgy, hogy enyhén egyoldalú. Ami különösen szúrja a szemem az az, hogy a felmondás 
joga csak a MOHU-ra van kikötve, szerintem ez egy súlyosan egyoldalú pont. Ez a része egészen 
biztosan nem elfogadható. 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Dr. Mádi Csaba bizottsági tagnak. 
 

Dr. Mádi Csaba bizottsági tag: Szabolcs elmondta helyettem, de azt hiszem nem vagyunk abban a 

helyzetben, hogy ezt a szerződést ne írjuk alá. A másik pedig, hogy ez a gépjárműforgalmat jelentősen 
meg fogja növelni, ami a közlekedési koncepcióba már most bele kell, hogy kerüljön. 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Cserháti Ferenc polgármesternek. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Nem kell ezt a szerződést aláírni, csak ha nem írjuk alá, akkor nem lesz 
Veresegyházon hulladékudvar mindamellett, hogy egyetértek veletek. Azt gondolom, hogy ha a MOL 

nem használja a területet arra a célra, amire odaadtuk, akkor - ha máshogyan nem - peres úton is 
tudjuk érvényesíteni az érdekeinket. Neki a 35 éves koncesszióból adódó kötelezettsége országos 
lefedettségű hulladékudvar-rendszert működtetni. Én mégis örülök annak, hogy ránk is esett a 
választás első körben. Csabának a forgalomra való felvetésére, a terület a Hajó utcai ipari terület szélén 
helyezkedik el, ilyen értelemben nem fogja a lakott területet zavarni reményeink szerint, illetve nem 



közvetlenül terheli a lakott övezeti utcákat a forgalom. Próbáltunk olyan telket keresni, ami Fő út 
közeli, de a lakóházaktól is kellő távolságú. E tekintetben sokkal jobb elhelyezkedésű, mint a GAMESZ 
udvara, amely közvetlenül lakóházak mellett volt. Egyetértve a felvetésekkel, mégis azt kérem, hogy 
fogadjuk el ezt így. 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tagnak. 
 

Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tag: Ez a tapasztaláson egyébként az ilyen nagy piaci szereplőkkel, sok 

ilyennel tárgyaltam, az esetek 98%-ában blankettaszerződésekkel jönnek, elküldik az ő szerződéseiket. 

Az esetek nagy részében, amikor megkapunk egy ilyen szerződést és visszaküldöm, hogy ezt a pontot 
húzzuk ki vagy írjuk át, akkor visszaírnak, hogy rendben van. 
 

Gáncs Gábor elnök: Mádi úr hozzászólásához annyit hozzátennék, hogy azért mégiscsak lesz forgalom, 

mivel a lakosság oda fogja szállítani, de nagy teherforgalom Szadát fogja terhelni. Felolvasnám a 
határozati javaslatot. Mivel hozzászólás nincsen, ezért kérem, aki elfogadja az előterjesztést, szavazzon 
igennel! 

 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 6 igen, 0 nem, 1 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

146/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága az „Együttműködési megállapodás 
kötése Veresegyház közigazgatási területén belül új 
hulladékudvar kialakítására” című előterjesztést elfogadta és 
javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

7. napirendi pont: Veresegyház 5785/163 hrsz-ú ingatlanon a Kéz a Kézben Óvoda vagyonkezelői 
jogának megszüntetése 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Ez az előterjesztés arról szól, hogy ezen a területen gyerekorvosi rendelő kap 
helyet és így a Kéz a Kézben Óvoda részére bejegyzett vagyonkezelői jogot törölni kell, ezt majd a 

Városfejlesztő Kft. kapja meg. Ha ezzel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nincsen, akkor kérem 
fogadjuk el, de előtte felolvasom a határozati javaslatot. Aki elfogadja az előterjesztést, szavazzon 
igennel. 

 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

  



 

147/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága a „Veresegyház 5785/163 hrsz-ú 
ingatlanon a Kéz a Kézben Óvoda vagyonkezelői jogának 
megszüntetése” című előterjesztést elfogadta és javasolja a 
Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

8. napirendi pont: Veresegyház 25 éves évfordulójára tervezett programsorozat 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: A város 25 éves lesz, a Művelődési Ház lett megbízva szervezéssel. Átadom a szót 
Dr. Csécsyné Dr. Drótos Edina alpolgármesternek. 

 

Dr. Csécsyné Dr. Drótos Edina alpolgármester: Ez egy váz, ebben a főbb elemek vannak benne, ezt 

követően kerül feltöltésre az egyéb intézmények, civilszervezetek általi elképzelések, ötletelések és az 
lesz egy komplett egész. Ez igazából a város és az intézményi nagy rendezvények, a nagy előadók, amit 

tartalmaz a költségvetés. Valószínűleg a számok alul lettek kalibrálva, egy picit ezt meg kellene emelni. 

A nagy előadókkal már meg kell kötni a szerződést. Ehhez jön majd a múzeum, Attiláék, az 

intézmények, civilszervezetek, sport, egyház stb. 
 

Gáncs Gábor elnök: Annyi kiegészítést mondanék, hogy tegnap este polgármester úrral beszéltünk 
erről, hogy azért ez mindent nem fog tartalmazni, tehát a vendégül látás, egyéb költségeket, tehát ez 
egy kiinduló pont, hogy a szerződéskötések elinduljanak. Ha nincs hozzászólás, mondom a határozati 
javaslatot. Aki elfogadja ezt az előterjesztést, kérem, igennel szavazzon. 
 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

148/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága a „Veresegyház 25 éves 
évfordulójára tervezett programsorozat” című előterjesztést 
elfogadta és javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

  



 

9. napirendi pont: A VERES FA-LAK-AT Kft. részlefizetési kérelme a Veresegyház 9589/4 hrsz-ú 
ingatlan megvásárlása tekintetében 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Az előterjesztés azt tartalmazza, hogy 3 részletben fizetett volna ez a Kft., az első 
két részletet rendben kifizette, harmadik részletből 4.300.000 forintot kifizetett és arra kéri az 
önkormányzatot, hogy a fennmaradó 40.000.000 Ft vételárra adjon fizetési haladékot olyan formában, 
hogy 2024. február 28-ig 1.900.000 forintot fizet önerőből, március 31-ig 8.100.000 Ft-ot önerőből és 
március 31-ig 30.000.000 Ft-os banki hitel konstrukcióval kíván kifizetni. Ezzel kapcsolatban kérdés, 
hozzászólás mivel nincsen, akkor mondom a határozati javaslatot. Mivel továbbra is hozzászólás nincs, 
kérem, hogy aki elfogadja az előterjesztést, szavazzon igennel! 
 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

149/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága „A VERES FA-LAK-AT Kft. 

részlefizetési kérelme a Veresegyház 9589/4 hrsz-ú ingatlan 
megvásárlása tekintetében” című előterjesztést elfogadta és 
javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

10. napirendi pont: Veresegyház 041/1 hrsz-ú szennyvíziszaptároló besorolás módosítása, igazodva 
a valós természetbeni állapothoz 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Tudomásom szerint a GAMESZ átvette ezt a területet. Egy kérdésem van, hogy 
veszélyes anyag van-e a területen? 

 

Nagy József Attila GAMESZ igazgató: Évek óta már nincsen a területen veszélyes anyag, most jelen 

pillanatban a madárbemutatókat tartjuk ott a Medveotthon keretein belül. 
 

Gáncs Gábor elnök: Ezzel kapcsolatban valakinek kérdése, hozzászólása van? Nincsen, akkor mondom 

a határozati javaslatot. Aki elfogadja az előterjesztést, kérem, igennel szavazzon. 
 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

  



 

150/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága a „Veresegyház 041/1 hrsz-ú 
szennyvíziszaptároló besorolás módosítása, igazodva a valós 
természetbeni állapothoz” című előterjesztést elfogadta és 
javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

11. napirendi pont: 174/2021.(VI.7.) Polgármesteri határozat visszavonása és új határozat 
meghozatala, öröklés miatt a Veresegyház 059/28 hrsz-ú ingatlan 3040/620720 

tulajdoni hányadának megvásárlása tárgyában 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Ez az előterjesztés arról szól, hogy a felajánlott területet még Pásztor Béla 
polgármester úr meg kívánta venni 300 forint/m2 áron. Közben az eladó elhunyt, az örökös a hagyaték 
végzés értelmében a területet 500 forint/m2 áron adná el. Eddig mi 300 Ft/m2 áron vettük a 
szántóterületeket, így a vételár 117.430 forintra változott. Átadom a szót Horváth Ernő bizottsági 
tagnak. 

 

Horváth Ernő bizottsági tag: Érdeklődnék, hogy mi célból akarjuk ezt a területet megvenni? Mire fogjuk 

használni? 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Ez a Meggyes területe, ami Csomád felé menet egy nagy terület, és 
ebben az osztatlan közösben sok többségi tulajdonunk van már úgy, hogy mindenkitől veszegetjük, aki 

felajánlja. Megkeresés is volt polgármester úr idejében, sokan nem is tudják, hogy van itt tulajdonuk, 

éppen öröklés okán. Ez egy egyedi eset, én nem szeretném innentől az 500 Ft-ot, tehát a 300 forinttal 
maradnánk. Én megértem az örököst is, hogy ha neki egy hivatalos papírba 500 Ft van leírva, akkor ezt 

szeretné. Tekintettel az összeg nagyságára és a tulajdoni hányad apróságára így javaslom, hogy 
fogadjuk el, zárjuk le, mert évek óta húzódik ez az adásvétel. 
 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Horváth Ernő bizottsági tagnak. 
 

Horváth Ernő bizottsági tag: A hosszú távú cél érdekelne. Tehát ha végül is az egész Meggyest majd 

meg tudjuk venni, akkor mit akarunk csinálni vele? 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Mi dönthetjük el, hogy mit csinálunk vele, illetve majd az akkori 

városvezetés. Egyébként a GE környezetében van, tekintettel a lakott terület és a városhatár 
távolságára, alapvetően ipari használata látszik a jelenlegi környezetben a legreálisabbnak, 

Mezőgazdasági célú hasznosítása vajmi kevéssé, tehát nyilván nem az eredeti célnak vennénk. 

 

Gáncs Gábor elnök: Köszönöm szépen a hozzászólásokat. Egyéb hozzászólás nincsen, ezért mondanám 
a határozati javaslatokat, kettő lesz. Aki elfogadja ezt az előterjesztést, az kérem, igennel szavazzon. 
 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 6 igen, 0 nem, 1 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 



151/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága a „174/2021.(VI.7.) Polgármesteri 
határozat visszavonása és új határozat meghozatala, öröklés 
miatt a Veresegyház 059/28 hrsz-ú ingatlan 3040/620720 
tulajdoni hányadának megvásárlása tárgyában” című 
előterjesztés I. határozati javaslatát elfogadta és javasolja a 
Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Az előterjesztés második határozati javaslatát olvasom. Aki elfogadja az 

előterjesztés, kérem, szavazzon igennel! 

 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 6 igen, 0 nem, 1 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

152/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága a „174/2021.(VI.7.) Polgármesteri 
határozat visszavonása és új határozat meghozatala, öröklés 
miatt a Veresegyház 059/28 hrsz-ú ingatlan 3040/620720 
tulajdoni hányadának megvásárlása tárgyában” című 
előterjesztés II. határozati javaslatát elfogadta és javasolja a 
Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

12. napirendi pont: A Szentegyházi Gyermekfilharmónia Alapítvány támogatási kérelme 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Cserháti Ferenc polgármesternek. 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Amikor a tavalyi év nyarán itt járt a Filharmónia, akkor polgármester úr 
a nagy nyilvánosság előtt tett egy ígéretet, hogy 500.000 forinttal támogassuk a gyerekeknek ezt a 
tevékenységét. Az ígéret megvalósítása a bizottsági jutott, a bizottság támogatta, aztán nem került már 
a Képviselő-testület elé, az akkori anyagi helyzetünk ezt nem inspirálta. A Romániában bejegyzett 
alapítvány sem tudta fogadni a pénzt, aztán ő jelentkezett, hogy mégiscsak élne a polgármester úr 
felajánlásával, és a romániai alapítvány helyett inkább a magyar alapítványt nevezné meg 
kedvezményezettnek. Ez nekünk is jobb, egyszerűbb, átláthatóbb az elszámolás szempontjából. 
Tegnap a Művelődési és Családügyi Bizottság is támogatta ezt az előterjesztést. Kérem a Pénzügyi 
Bizottságot, hogy adjuk oda ezt az 500.000 Ft-os támogatást. Gyerekeinket is meghívták 2 héttel 
ezelőtt Szentegyházára egy anyanyelvi vers- és mesemondó versenyre, ahol a 11 kiosztott díjból hetet 
a Fabricius Iskola diákjai elhoztak, tehát ez egy élő és aktív kapcsolat, amiben hozzájárulunk az ő 
további fejlődésükhöz. 



 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tagnak. 
 

Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tag: Nekem ezzel az a bajom, hogy azért ezek nem így mennek, hogy 
Béla bácsi megígért valamit és akkor ezt most már fogadjuk el, mert Béla bácsi megígérte. Ez nem kellő 
érv, hogy akkor most már toljuk át a bizottságokon. Szorított helyzetben vagyunk, nem tehetjük meg 
az alapítvánnyal, hogyha már elhangzott, akkor most azt mondjuk, hogy mégsem. Nyilván igennel 

fogok szavazni a szavazáskor. 

 

Gáncs Gábor elnök: Felolvasom a határozati javaslatot. Aki elfogadja az előterjesztést, kérem, igennel 
szavazzon. 

 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

153/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága „A Szentegyházi 
Gyermekfilharmónia Alapítvány támogatási kérelme” című 
előterjesztést elfogadta és javasolja a Képviselő-testületnek 
elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

13. napirendi pont: A Kéz a Kézben Alapítvány támogatási kérelme 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Cserháti Ferenc polgármesternek. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Az elmúlt időszakban nem fordítottunk kellő figyelmet az óvodáink 
játszóudvaraira és ezt az alapítvány és a szülők is felismerve kezdtek egy komoly gyűjtésbe, amiben én 
magam is támogattam őket. Arra tettem felajánlást, elérem a képviselő-testületnél, hogy az 
összegyűjtött pénzt duplázzuk meg. Majdnem 7,5 millió forint gyűlt össze a hat tagóvodában. 

Szeretném, ha ezt az ígéretemet támogatná a bizottság és a képviselő-testület. Ráfér a pénz az 
intézmények udvaraira. Ez csak egy első lépés lehet, korábban már döntöttünk a közterületi játszóterek 
fejlesztéséről. Ezzel azért érezhető fejlődést mutatunk, de nagyon drágák a játszóeszközök, ha azokat 

nem lehet felújítani és újra minősíteni, hanem cserélni kell őket. Kérem, hogy most ezt támogassuk az 
alapítványon keresztül. Képviselő asszonyt arra kérem, hogy lehetőség szerint ne szavazzon az 
előterjesztésről. 
 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Harcos Györgyné bizottsági tagnak. 
 

Harcos Györgyné bizottsági tag: Nagyon megköszönném a bizottságnak, ha a támogatnák ezt az 
előterjesztést. Polgármester úr is elmondta, több éven keresztül minimális eszköz állt rendelkezésünk, 

hogy az óvodába járó gyerekek játékeszközét bővíthessük, korszerűsíthesse. Az évek alatt 

elhasználódtak, balesetveszélyessé váltak és legalább azokat a játékokat ki kellene cseréljük, hogy 
biztonságossá tudjuk tenni a gyerekek számára az óvoda udvarán történő játéktevékenységet. 

Szeretném elmondani, hogy egy játékeszköz ütéscsillapító és minősítés nélkül 500.000 forintba kerül. 



Ez az összeg az önkormányzat hozzájárulásával is csak néminemű tűzoltást fog eredményezni. 
Köszönöm szépen, hogy támogatják az előterjesztést. 

 

Gáncs Gábor elnök: Még hozzátenném, hogy a Művelődési és Családügyi Bizottság a tegnapi ülésén 
elfogadta az előterjesztést és támogatásra javasolja. Felolvasom a határozati javaslatot. Aki elfogadja 

az előterjesztést, kérem, igennel szavazzon.  
 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 6 igen, 0 nem, 1 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

154/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága „A Kéz a Kézben Alapítvány 
támogatási kérelme” című előterjesztést elfogadta és javasolja 
a Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

14. napirendi pont: Kemény Kálmán utca, Szabadság és Árpád utca közötti szakaszon történő 
aszfaltozása 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Az előterjesztést mindenki elolvasta, ha hozzászólás, vélemény nincsen, akkor 
felolvasom a határozati javaslatot. Aki elfogadja az előterjesztést, kérem, igennel szavazzon. 
 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

155/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága a „Kemény Kálmán utca, Szabadság 
és Árpád utca közötti szakaszon történő aszfaltozása” című 
előterjesztést elfogadta és javasolja a Képviselő-testületnek 
elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

15. napirendi pont: Anonymus utcai járda építése, a Budapesti úttól a Mogyoródi utcáig 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Mivel hozzászólás nincs, felolvasom a határozati javaslatot. Aki elfogadja az 

előterjesztést, kérem, igennel szavazzon. 
 



A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

156/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága az „Anonymus utcai járda építése, a 
Budapesti úttól a Mogyoródi utcáig” című előterjesztést 
elfogadta és javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

16. napirendi pont: Lethenyei László tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Cserháti Ferenc polgármesternek. 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Szeretném Lacinak megköszönni a munkáját, ebben a bizottságban is. 

Laci 20 éve van velünk és a várossal, egy kicsit a munkáját most már Hollai Gábor is segíti. Laci sem lesz 

fiatalabb, de azt hiszem, hogy töretlen lelkesedéssel és helytállással végzi a feladatát. Mivel Hollai 

Gábor helyben van, sokszor könnyebben és egyszerűbben tud beállni. Lacinak lehetősége nyílt az 

eddigi képek rendezésére és katalogizálására, egyrészt a tematikus megközelítés, másrészt pedig az 
időbeli megközelítés szerint. Hatalmas feladat, benne van a beszámolóban, hogy mennyi képanyagról 
van szó. Én kértem Lacit, hogy a jövő évben is folytassa ezt a munkát az ünnepi esztendőben, Laci ezt 

ameddig az egészsége engedi, addig ezt csinálni fogja. Számítsunk rá jövő évben is és köszönjük meg 
az ez évi munkáját azzal, hogy támogatjuk a beszámolóját. 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Dr. Mádi Csaba bizottsági tagnak. 
 

Dr. Mádi Csaba bizottsági tag: Elképesztő teljesítmény, csak dicsérni lehet. 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tagnak. 
 

Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tag: Nekem meg egész más véleményen van. Én most nemcsak Letenyei 

László tájékoztatójáról szeretnénk beszélni, hanem a következő 2 napirendi pontot is egyben 
véleményezzem, a Veresi Krónika és a Veresnet TV tájékoztatóját. Nemcsak nekem, sokunknak baja 

van a helyi médiával, annak tevékenységével. Értem, hogy ezek önkormányzati finanszírozású médiák, 

így nem megy az objektivitás. Az, hogy a város életéről kellő tájékoztatást nyújtsanak lakosság számára 

az minimális elvárás, ez sem történik meg. Nem jelennek meg azok a fontos hírek, amelyek a lakosságot 
foglalkoztatják, ami történik a városban ezeknek egy része megjelenik és egy része dokumentálásnak 
kerül, de fontos dolgok mellett pedig elsikkadt mindhárom média. Egyszerűen az erre költött pénz 
rosszul hasznosul, nem tölti be a funkcióját ebben a formájában. Ezek mindegyikben látható javulás 
vagy változás az elmúlt időszakhoz képest. A Veresi Krónika tájékoztatóban szerepel, hogy 
polgármester úr kérésére több az önkormányzattal kapcsolatos információ. Ez jó irányba mozdítja a 

Veresi Krónika szerkesztését, de mégiscsak a városi polgárok tájékoztatása lenne talán az elsődleges 
feladata a Krónikának is és a többi szolgáltatónak is. Még a minőségről nem is beszéltem, helyenként 
az 50-es éveket meghazudtoló írásokkal találkozunk. Nem értéket és nem objektivitást kérünk számon, 
hanem azt, hogy legalább a fontos dolgokról megfelelő módon, súlyban és helyen tájékoztassuk a 
városi lakosságot. Egyetlen példát mondok, a szemétszállítás problémáiról sehol nem jelent meg 



semmilyen tájékoztató a tv-ben vagy az újságban. Polgármester úr Facebook-oldalán igen, de ha 

polgármester oldaláról kell megtudnunk ezeket az információkat és más ezekkel nem foglalkozik, akkor 
azokra nincsen szükség. 

 

Bazsikné Kővári Krisztina bizottsági tag: Mire a Veresi Krónika megjelenik, addigra tisztázódik a 
helyzet. 

 

Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tag: És akkor nem kell róla írni a Veresi Krónikában, hogy tisztázódott 
egy helyzet vagy megoldódott egy probléma, hogy egyáltalán volt probléma? A 21. században ott 

tartunk, hogy sem a bizottsági ülésről, sem a testületi ülésről nincsen élő közvetítés, filléres dolgokból 
meg lehetett volna oldani, de ez sem történt még meg, szerintem ebben még van bőven teendőnk. 

 

Bazsikné Kővári Krisztina bizottsági tag: Részt vettem a bizottsági ülésen és az első kérdező én voltam. 

Megkérdeztem Répássy Gábortól, hogy kitől értesül a hírekről és azt mondta, hogy a lakosságtól, illetve 
a Művelődési Ház igazgatójától és polgármester úrtól. Tehát jelezzétek, hogyha problémátok van, 

elmegy és fölveszi a riportot. 
 

Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tag: Én hívjam őket? Az RTL Klub ide tudott úgy jönni, hogy nem hívtuk 
őket. A Veresnet TV itt van helyben és képtelen erre. 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Cserháti Ferenc polgármesternek. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Az RTL Klubbal még ne hasonlítsuk össze a kis médiumainkat, amelyek 
itt működnek. Arról nem tudok vitatkozni, hogy valami tetszik vagy nem tetszik, ódivatú vagy nem 
ódivatú, ez megítélés kérdése. Lakossági visszajelzések és a hozzám elért kritikai észrevételek alapján 

azt mondom, hogy az újság terjesztésével, az újság lapjának minőségével kapcsolatban számtalan 
kritika ért bennünket az elmúlt időszakban, amin változtattunk is, hiszen a terjesztés dolgát a 
Művelődési Házra bíztuk és rajtuk keresztül biztosítjuk ezt a feladatot. Mindenki szenved vele, a 

Művelődési Ház is szenved vele, nehéz feladat, de azt gondolom, hogy ennek az újságnak a legnagyobb 
értéke az, hogy ott van minden postaládában és reklámbevételei is ebből származnak. A Veresnet TV 

nézettsége - ami egyszerű facebookos statisztikákról is levehető - azt gondolom, hogy várakozáson 
felüli. Nem tudjuk, hogy hányan nézik végig a riportokat, mert erre vonatkozóan nem tud statisztikát 
adni a Facebook, de azt gondolom, hogy széles körben eléri a célközönséget, szeretik az emberek, 

pozitív a visszajelzés. Abban szeretnék fejleszteni, hogy egy feliratozó rendszer jöjjön, mert nagyon 
sokan buszon, vonaton, munkába, iskolába menet nézik ezeket a felvételeket és akkor ők lehalkítják 

telefonjukat, ha nincs fülhallgatójuk. Ez egyébként az akadálymentesítéshez is hozzájárul, ha 

hallássérült nézné. Én a magam részéről megköszönöm az itt dolgozó kollégáknak a munkát. Kevesebb 

pénzből átláthatóbban gazdálkodtunk, az elmúlt évben különösen, hogy a tévében került a Művelődési 
Ház szervezeti rendszerébe. A Veresi Krónika megjelenési formáját én is szeretném változtatni, nyilván 
a jövő évnek, a 25-ös évnek a 20-as hoz hasonlóan lesz egy arculata, lesz egy marketing megjelenése. 

E tekintetben reményem szerint az újság címoldala és akár belső megjelenési formája is megváltozik, 
ha szabad így mondani egy picit valóban fiatalosabbá válik. Néha a kevesebb több, e tekintetben 

kevesebb színhasználattal jobban orientálni tudjuk majd az Olvasók figyelmét. Egy kicsit a lap 

minőségén is fogunk jövőre változtatni, ha minden jól megy, akkor legalább azt a minőséget elérjük, 
amiben a szadai lap megjelenik. Krisztinával mélységesen egyetértve, ha valakinek van olyan témája, 

témajavaslata - eddig is nyitottak voltak az urak akár az újságnál, akár a TV-nél -, meg lehet őket 
szólítani, oda lehet hívni őket egy rendezvényre, ha kapacitásuk engedi, akkor nyilván ott lesznek. Nem 

tudunk ott lenni mindenhol, ne is fogalmazza meg senki ezt kritikaként, annál már nagyobbak vagyunk, 
hogy mindig mindenről hírt adjunk, mindig mindenhol ott legyünk. 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tagnak. 
 



Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tag: Nem a megjelenéssel, a formavilággal, a helyesírással meg az 50-es 

évekbeli szóhasználattal van bajom, hanem a tartalommal, pontosabban annak a hiányával. Nem kell 

mindenhol ott lenni, nem kell mindenről beszámolni, csak a súlyok nincsenek arányban, a problémák, 

az eredmények, a sikerek nem jelennek meg kellő pluralizmusban, kellő színességében, kellő 
mélységben, hanem ennek csak egy nagyon pici szelete. Ez nem egy szubjektív nézőpontbeli probléma, 

hanem egy objektív tény. Egyébként Zsolt Péter kutatása részben erről szól, a helyi médiáról, nemcsak 

veresi, hanem országos szinten, nemcsak helyi probléma ez, hanem országos. Majd előkeresem és 
átküldöm. A nézettség meg az elérés nem egyenlő a minőséggel és tartalommal. Én is megnézem a 
Veresnet híradóit, de attól még nem lesz jó. Itt még szerintem rengeteg tennivalónk lenne. 

 

Gáncs Gábor elnök: Több hozzászólás nincsen, akkor felolvasom a határozati javaslatot. Aki elfogadja, 

kérem, igennel szavazzon. 
 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 6 igen, 1 nem, 0 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

157/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága a „Lethenyei László tájékoztatója a 
2023. évi működéséről” című előterjesztést elfogadta és 
javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

17. napirendi pont: A Veresi Krónika tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Akinek hozzászólása van ezzel kapcsolatban, kérem, mondja el. Ha nincs 

hozzászólás, elmondom a határozati javaslatot. Aki elfogadja az előterjesztést, kérem, szavazzon 
igennel! 

 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 6 igen, 1 nem, 0 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

158/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága „A Veresi Krónika tájékoztatója a 
2023. évi működéséről” című előterjesztést elfogadta és 
javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

  



 

18. napirendi pont: A Veresnet TV tájékoztatója a 2023. évi működéséről 
Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Ha hozzászólás nincsen, felolvasom a határozati javaslatot. Aki elfogadja az 

előterjesztést, igennel szavazzon. 

 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 5 igen, 1 nem, 1 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

159/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága „A Veresnet TV tájékoztatója a 2023. 
évi működéséről” című előterjesztést elfogadta és javasolja a 
Képviselő-testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

19. napirendi pont: Döntés Veresegyház Város Önkormányzat számlavezető pénzintézetének 
kiválasztására 

Előadó: Gáncs Gábor elnök 

 

Gáncs Gábor elnök: Sajnos Marik doktor nincs itt, ő az előterjesztés írója. Szeretné, hogyha 3 bankot 

megversenyeztetnénk, az Erste Bankot, az MBH Bankot és a K&H Bankot a számlavezetéssel, 
hitelnyújtással, illetve a lekötött pénzünkkel kapcsolatban. Most 2023. novembert írunk. 2024. év 
végére a mostani ígéretek hogyan fognak teljesülni? Nem látom értelmét, hogy most ajánlatot kérjünk, 
mert az csak arra lesz jó, hogy lesz egy papírunk. Most tárgyalni kéne a K&H-val, ami, azt hiszem, hogy 

elkezdődött vagy meg is valósult. Az előbb felsoroltam, hogy összességében 4,25% kamatot kell 
tulajdonképpen fizetünk. Egy év alatt a bankok pénzügyi stratégiái változnak, nem tudom, meddig 

adnak érvényes ajánlatot, tehát egy évre, félévre, 3 hónapra. Meg kéne vizsgálni a bankváltás 
költségeit, hogy nekünk mibe kerül egy bankváltás. Ezt komplexen kéne vizsgálni. A másik az éven túli 
hitel kérdése, hogy ilyen esetben ez kormányengedély-köteles vagy pedig tovább lehet lépni? Ezzel az 

előterjesztéssel bennem ezek a kérdések merültek fel. 
 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Cserháti Ferenc polgármesternek. 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Azért kérek én szót, mert alpolgármester úr nincs itt. Hosszasan 

beszélgettünk már erről vele. A bankváltás legkönnyebb időpontja nyilván ez évváltás ideje, akkor sem 

könnyű, de az előző bankváltásunk is egyébként július 1-jén, tehát félévkor ment végbe. Én annak nem 

zárom ki a lehetőségét, hogy ha az első félévben bejövő ajánlatok annyira jók lesznek - azokat a 

számokat mellétéve, amiket joggal kérsz és kérdezett -, akkor ne várjuk ki ez év végét a bankváltással. 
Ha nem igazolják ezt a számok, akkor se év végén, se félévkor nem fogunk bankot váltani. A K&H-val 

valóban megkezdődtek a tárgyalások, a K&H jó üzleti partnernek tekint, 15, lassan 20 milliárdos a 
költségvetésünk, nem szívesen enged el ilyen partnert, annál is inkább nem, hiszen a hosszú lejáratú 
hitelünk is nála van. A hosszú távú hitel kamatainak felülvizsgálatával, újragondolásával kapcsolatban 
elkezdtünk tárgyalni a K&H-val, ezt az ajánlattól függetlenül végigvisszük, ha ennek lesz eredménye, 

vagyis jobb konstrukciója, akkor azzal jövünk a képviselő-testülethez, akár még az idén, hiszen minél 
hamarabb tudunk változtatni és kamatot megspórolnia annál jobb. Gábor által elmondottak 



önmagukban igazak, csak a pillanatnyi állapotot tükrözik. Amint 3 milliárd, illetve a tőketartozásunk alá 
csökken a lekötött betétünk - ami előfordulhat -, akkor már ugye növekszik ez a kamat. Felelősséggel 
és csak tényleg nagyon jó számok esetén megyünk bele a bankváltásba. Atekintetben alpolgármester 
úrnak igaza van, hogy régen volt már megmonitoringozva a bankrendszer a költségeket és egyáltalán 
a konstrukciókat illetően. A könyvelésből megnézték, hogy csak az önkormányzat és a Polgármesteri 
Hivatal körülbelül másfél millió forint havi bankköltség eljár, ezek nem a kamatkiadások, hanem a 

különböző illetékek, jutalékok, kezelési költségek stb. Ehhez még jönnek az intézményeknél jelentkező 
további banki költségek, ami még további 500.000-1.000.000 forint. Tehát ez olyan 2-3 millió forintos 

havi költség, ami ezért nagy pénz. Érdemes egy kicsit megvizsgálni a bankrendszert, ahogy biztosítások 
esetében is. Mi már vagyunk olyan volumen, amiért érdemes versenyezni. A hosszú távú hitel 
kiváltására is fognak a bankok ajánlatot tenni, ha azok jobb kamatkonstrukciójúak, mint a jelenlegi és 
a hitel futamideje nem változik, akkor a legjobb tudásom szerint nem kormányengedély-köteles, ha a 
konstrukcióban van változás, akkor igen, hiszen akkor az államháztartásnak nagyobb teherrel vagy 
adósságszolgálattal kell számolni. Nyilván úgy szeretnénk váltani, hogy jobban jöjjünk ki belőle és 
kevesebb költségünk legyen, a hitel visszafizetésének futamidejét sem szeretnénk megnyújtani, az 
engedélyünk is erre a 10 esztendőre szól, csak jobb kamatkondícióban reménykedhetünk. 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Dr. Mádi Csaba bizottsági tagnak. 
 

Dr. Mádi Csaba bizottsági tag: Ez kétségtelenül nem egy egyszerű manőver. Az első kérdésem az, hogy 
mi az a motiváló tényező, az a momentum, ami az előterjesztőt arra indította, hogy egyáltalán fölvesse 

a bankváltás lehetőségét? Azt nagyon jól tudjuk, hogy most a magyar bankpiacon új szereplő jelent 
meg, a Magyar Bankholding formájában, amelyik meglehetősen érdekes tulajdonosi hátterű, az állam 
és 1-2 magánvállalkozó különböző szinteken és módokon tulajdonolja ezt a bankot. Nyilvánvalóan ez 

a bank szeretne ügyfeleket szerezni és gondolom nem véletlen, hogy az önkormányzati szektorra 
vetette ki a hálóját. Én nem tartom azt sem lehetetlennek, hogy esetleg ő ajánlkozott, hogy 
amennyiben a testület úgy dönt, akkor szívesen beszállna egy ilyen versenybe, nem tudom, ez csak egy 

feltételezés. A harmadik megjegyzés, ha már az Erste Bank, a K&H Bank és az MBH meg van jelölve, 
akkor miért nincs itt az OTP Bank? Én az OTP-t is mellé tenném. 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Cserháti Ferenc polgármesternek. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Tőlük jöttünk el, ugyan eltelt idő, de nem vetődött fel ennek a 
lehetősége. Ajánlkoznak és kínálkoznak a bankok. Azt gondolom, hogy három bankot is elég 
megmonitoringozni és az eljárást végigcsinálni, mert azért ez nem egyszerű már ajánlatkérés szintjén 
sem. Ki lehet ezt terjeszteni számtalan bankra még, kisebbre-nagyobbra, alpolgármester úrnak ez a 
három volt a javaslata. Nincs ebbe kódolva a bankváltás lehetősége, hiszen a jelenlegi számlavezető 
bank is fog adni ajánlatot. Hogy az első kérdésedre válaszoljak, inkább a gazdasági és elsősorban a 
kamatkörnyezet változott meg olyan mértékig, hogy ez már a mi ingerküszöbünket is elérte, különösen 
akkor, amikor a kamatkiadással kapcsolatos utalványrendeletet kellett aláírnom. Erről önmagában 
nem a bank tehet, de nyilván a konstrukció egy olyan normális működésű, alacsony szintű 
kamatkörnyezetben köttetett, amelyet most az idő már meghaladt. Én egyetértek alpolgármester úrral 
abban, hogy kell csináljuk ezt. Kicsit visszafogtam őt, a Kincstár és az Állami Számvevőszék ellenőrzése 
mellett nem is hagytam, hogy a pénzügy ezt csinálja, nem is tudta volna, még a Kormányhivatal is itt 
van bizonyos kérdésekben, tehát köszönjük szépen, munka van elég, közben költségvetést kell csinálni, 
kft-t kell alakítani és GAMESZ-t kell megszüntetni. A jövő év elején fogunk tudni ezzel foglalkozni, 
meglátjuk a bankok milyen ajánlatot adnak, hány körben kell róla tárgyalni, aztán legkésőbb június 30-

ig itt vagyunk az eredménnyel, kötelezettség nélkül vagyunk. Egyébként a tárgyaláson a K&H-t már 
erről tájékoztattam, hogy van ilyen szándékunk és meg fogjuk őket keresni a hitelen túl a 
számlavezetési konstrukció és a folyószámlahitel költségeivel és kamatával kapcsolatban. Állnak elé, 
nem szeretnének minket elveszíteni, majd meglátjuk, hogy mit tesznek meg értünk. 

 



Gáncs Gábor elnök: Három bankról van szó, három hasonló nagyságú települést, Fótot, Gödöt és a 
nagyobb Dunakeszit felkereshetnénk, hogy ők hogyan állnak ehhez a kérdéshez, milyen kifizetéseik 
vannak, illetve, ha van pénzük, mennyi kamatot kapnak, ha van hitelük, milyen konstrukcióban van. 

 

Cserháti Ferenc polgármester: Egyetértek, ha megjönnek az ajánlatok akkor ez jó visszacsatolás lehet. 

Dunakeszit azért nagyobbnak gondolom. Jó a felvetés, a két környező település nagyságrendje 
hasonló, a kapcsolat is jó velük, biztos, hogy megteszik ezt a segítséget, lehet, hogy ők is inspirációt 
kapnak, ha a mi számaink jók. 
 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tagnak. 
 

Dr. Vaszkó Szabolcs bizottsági tag: Én a végéről kezdeném, Fót és Göd költségvetése jóval kisebb, mint 
a miénk. A banki költségek alapvetően forgalomarányosak, ha kisebb költségvetésük van, kisebb 

forgalmat is jelent, valószínűleg a költségeik is magasabbnak kellene, hogy legyen, tehát a velük való 
összehasonlítás szerintem egy rossz kiindulás. Egyébként a költségek jó része tranzakciós költség, 

utalás és egyéb költségeket, szerintem 2-3 költségelemre kellene fókuszálni. Az ajánlatok tipikusan 30 
naposak, ezért erre az összehasonlításra szánt időt túlzottnak érzem. Valóban elkényelmesednek a 
bankok egy idő után. Ez abból ered, hogy tipikusan nő az önkormányzat vagy bármilyen gazdálkodó 
szervezet forgalma, márpedig a költségek forgalomhoz kapcsolódnak, és ez az egyensúly felborul az 
idő előrehaladtával. Főleg, ha sok idő telik el, 5-8-10 év, akkor a régi arányú költségek mellett már 
biztos, hogy nem piaci költségek mellett dolgoznak és nyilván nem fog szólni a K&H, hogy vizsgáljuk 
felül a költségeket. Megjegyzem, a piacon van olyan bank, amelyik évente felülvizsgálja a költségeket, 
és ha az ő kárára javul, ami forgalmunk, akkor csökkenti a költségeket. Az Erstét egyébként 
mindenképpen javaslom megkérdezni, teljes piackomform árakkal dolgoznak. Az MBH-t nem ismerem, 

a tulajdonosi háttér rejt magában kockázatot, ettől függetlenül nem zárnám ki. De én is szűknek érzem 
ezt a két bankot, emellett még azért 1-2 nagybankot célszerű lenne bevonni ebbe a vizsgálatba. Még 
egy szempontot érdemes figyelembe venni, ma már az egybankos rendszerek - főleg egy ekkora 
intézménynél, mint önkormányzat - azonban nem feltétlenül elégítik ki az önkormányzat igényeit, sőt 
már egy kisebb cégcsoport is általában két bankkal dolgozik, tehát van két számlavezető bankjuk és a 

tranzakció típusához kedvezőbbhöz csoportosítja a tevékenységét, tehát én egészen biztosan 
megfontolnám, hogy a legalább az átmenet időszakára egyszerre két számlavezető bankunk legyen. Az 

ajánlatok általában forgalmi vállalásokhoz kötődnek. Az én tapasztalásom szerint 2-3 héten belül 
ajánlatot tudnak adni, tehát én tényleg nem gondolom, hogy miért szükséges ilyen hosszú idő ennek a 
kifutására. Még egy fontos szempontot érdemes figyelembe venni. A banki szolgáltatások nem 

csomagajánlatok, nem feltétlenül függnek egymástól. Ha van egy számlavezető bankunk, az nem 

jelenti azt, hogy a hitelt ugyanattól a banktól kell felvenni, ezt külön is lehet kezelni. Ugyanez 

vonatkozik a betétekre is, hogy akkor utána betéteket is ott kell lekötni. A legtöbb önkormányzat úgy 
kért be ajánlatot, hogy megversenyeztetett 3-4 intézményt, hogy van egy hónapra 100.000.000 Ft-ja 

és akkor azt hogyan kösse le. Nyilván sok mindennel kell most foglalkozni, de ez egy olyan téma, amit 
szintén napirenden kell tartani. 
 

Gáncs Gábor elnök: Fóton nagyberuházásra készülnek, több milliárdos hitelt szeretnének fölvenni és 
meg lehetne kérdezni. Átadom a szót Valkó Zoltánné pénzügyi osztályvezetőnek. 
 

Valkó Zoltánné pénzügyi osztályvezető: Az önkormányzat és intézményi egy darab banknál vezethetik 

a számlájukat, hitel és a betét elhelyezése több más banknál is lehet, de számlavezető csak egy lehet 
az Áht. szerint. Maximum a Kincstár és egy kereskedelmi bank, ha van eu-s támogatása. 
 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Horváth Ernő bizottsági tagnak. 
 



Horváth Ernő bizottsági tag: Egyetértek azzal a javaslattal, hogy legyen még bevonva minimum az OTP. 

Hogyha mindegyikkel külön tárgyalunk, olyan ajánlatot adtak, amit ők gondolnak. Én azt csinálnám, 

hogy készítenénk előre szempontokat, akár egy Excel táblában és azt küldenénk meg nekik. 
 

Gáncs Gábor elnök: Több kérdés, hozzászólás nincsen, mondom a határozati javaslatot. Aki elfogadja 

az előterjesztést ebben a formában, kérem, igennel szavazzon. 
 

A Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési Bizottság 4 igen, 1 nem, 2 tartózkodó szavazattal elfogadta az 
előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 
 

160/2023.(XI.14.) sz. Pénzügyi, Jogi és Városfejlesztési 
Bizottság határozat: 
 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi, Jogi és 
Városfejlesztési Bizottsága a „Döntés Veresegyház Város 
Önkormányzat számlavezető pénzintézetének kiválasztására” 
című előterjesztést elfogadta és javasolja a Képviselő-

testületnek elfogadásra. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gáncs Gábor elnök 

 

 

20. napirendi pont: Egyebek 

 

Gáncs Gábor elnök: Átadom a szót Cserháti Ferenc polgármesternek. 
 

Cserháti Ferenc polgármester: Két gondolatról tájékoztatnám a bizottságot. Az egyik, hogy Kucsa 

Tamásné 2023. december 31-i hatállyal lemondott a Medveotthon Fejlesztéséért Alapítvány kurátori 
tisztségéről. Tekintettel arra, hogy az alapítványt az önkormányzat, a képviselő-testület hozta létre, így 
nekünk kell pótolni a kurátor személyét. Arra fogok javaslatot tenni, hogy térjünk vissza kuratóriumi 
működésre és három kuratóriumi taggal lássuk el ezt a feladatot. Keresem a megfelelő személyeket, 

javaslatot fogok tenni. Ha valaki szeretne ezzel a lehetőséggel élni és érez magában a Medveotthonért 
tenni akarást, akkor erről beszéljünk. A másik pedig, volt egy korábbi képviselő-testületi határozat, 
amelyben döntöttünk a 2018-as bölcsődefejlesztési pályázatunk 162.255.800 forint támogatás 
visszamondásáról. Akkor az előterjesztés ugye arról szólt, hogy a polgármester kérjen részletfizetési 
kedvezményt és a Kincstár állapítsa meg a kamatot. Az előterjesztésben 10.000.000 forint 
nagyságrendű kamat szerepelt, most a kincstár megállapította a kamatot és jóváhagyta a tizenkéthavi 
részletfizetés kedvezményét, ezért felolvasnám a határozati javaslatot, amit itt az Egyebek között kérek 
támogatni a bizottságtól is, majd holnap a képviselő-testülettől: „Veresegyház Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a PM bölcsődefejlesztés 
2018/34 számú pályázathoz kapott 162.255.800 forint támogatás és 10.442.600 Ft kamat 2023. 

december 1-jétől tizenkéthavi egyenlő részletben történő visszafizetésére vonatkozóan fizetési 
megállapodást aláírja, a 10.442.600 Ft összegű kamatból 870.217 forint fedezete az önkormányzat 
2023. évi költségvetés dologi kiadások előirányzatára tervezendő, a fennmaradó 9.572.383 Ft kamat 

pedig az önkormányzat 2024. évi költségvetésében szükséges majd tervezni.” Így tehát december 1-

jétől jövő év november 1-jéig fizetnénk vissza ezt az összeget, amely akkor 10.442.600 forint kamattal 

terhelt így korrekt, hogyha ezek a számok megerősítést nyernek. 

 

Valkó Zoltánné pénzügyi osztályvezető: A kamat tervezve van, jóval nagyobb összeggel, mert úgy 
terveztük az idei költségvetést, hogy visszafizetjük kamattal. Erre van előirányzat, nem kell plusz forrást 
biztosítani, hogy a nagyobb része áthúzódik a következő évre. 




